
*Als zelfstandige naamwoorden eindigen op -ee schrijf je vaak –ën.

*Als zelfstandige naamwoorden eindigen op -ie en de klemtoon valt hierop, dan
komt er ook -ën achter. 

*Valt de klemtoon niet op -ie, dan komt er alleen een -n bij en komt het trema
op de e die er al staat. 

tremawoorden 

Opdracht 1: maak er meervoud van 

kolonie _____________ provincie _____________ 
olie  _____________ knie _____________ 
epidemie _____________ porie _____________ 
trofee _____________ moskee _____________ 
bacterie _____________ kopie _____________ 

Opdracht 2: zoek de woorden en maak er meervoud van! 

_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 
_______________ 

meervoud 


